
            
Referat Årsmøde 

  Dansk Skoleidræt Bornholm 
 

Afholdes på Kongeskærskolen, Allinge 
Onsdag d. 30. marts 2022 kl. 15.15 – 17.00 (med efterfølgende spisning) 

 
Deltagere: Torben Christoffersen, Finn Kristensen (Landsorganisationen), Bonnie Blicher 
Hedesmann, Karina Bjørn, Jette, Jane, Morten, Sabine, Kasper Johansen (Ledelsesrepræsentant), 
Lena Mühlig (Bornholms Middelaldercenter), Lene 
 

1. Valg af dirigent 
Finn valgt. 
 

2. Optagelse af enkeltmedlemmer 
Ingen. 
 

3. Aflæggelse af beretning om udvalgets og landsorganisationens arbejde 
Kommentarer til beretning: 

• Dejligt at vi kan komme i gang igen efter perioder med aflysninger på grund af 
corona. 

• En opfordring til at arbejde for, at der til årsmødet møder en kontaktperson fra hver 
skole, så man kan få gang i en dialog om vores udbud af aktiviteter.  

• Tak til Morten for en udførlig beretning. 
 

Landsorganisationen: 
• Heldigvis er der rundt omkring i landet opbakning til at fortsætte arbejdet i 

Skoleidræt. Der er ikke det samme problem som i foreningslivet, hvor mange 
frivillige er faldet fra. 

• Dansk Skoleidræt har haft 75-års jubilæum. Det er bl.a. blevet fejret ved 
Udviklingskursus 21 samt ved en reception d. 28. september. 

• Idrætsfaget har haft hårde betingelser under corona. Eleverne har ikke haft meget 
idrætsundervisning i de sidste 2 år. Vi skal ved fælles indsats have det op at stå 
igen. 

• Klassedysten, hvor man dyster på egen skole og indsender resultater, er kommet 
for at blive. Klassedysten er lige så meget en trivselsaktivitet som en 
idrætsaktivitet. 

• Fællesskabsprocessen: Jo stærkere kredsene kan samarbejde, og jo stærkere 
landsorganisationen og kredsene kan samarbejde, jo stærkere kan vi blive. 

• Landsorganisationen har flere konsulenter, som gerne vil understøtte det arbejde, 
der foregår i kredsene. 

• Skoleidrætskommune på Bornholm. Der er en interesse i kommunen for at gå ind 
i dette. 

 
4. Forelæggelse af regnskab til godkendelse 

Regnskab godkendt. 
 

5. Behandling af indkomne forslag. 



Ingen indkomne forslag. 
Det blev vedtaget at kontingentet er 7 kr. pr elev for det næste regnskabsår. 
 

6. Drøftelse af kommende års aktivitetsplan 
Den foreløbige aktivitetsplan for det kommende skoleår blev fremlagt.  
”Idrættens dag på Bornholm”, som skal gennemføres i samarbejde med CFU er et nyt tiltag 
målrettet undervisere. Vi håber på en god opbakning til denne dag, og Morten vil deltage i et 
ledermøde for at gøre opmærksom på dette tilbud. 
 

7. Godkendelse af budget  
Budget godkendt. 
 

8. Valg af: 
a.  Formand (Vælges for 2 år) 
                         Morten Jørgensen valgt 
b.  Medlemmer til forretningsudvalget (Vælges for 2 år) 

  Sabine Unterberger Kofod valgt 
  Kasper Rasmussen valgt 
  Bonnie Blicher Hedesmann valgt 
  Jane Steen er ikke på valg 
  Jette Junker Pedersen er ikke på valg 

c. 2 suppleanter til forretningsudvalget (Vælges for 1 år)                                             
Bestyrelsen får bemyndigelse til at besætte posten. 

d. 2 revisorer (Vælges for 1 år) 
                          Nikolaj Grønnegaard valgt 
                          Karina Bjørn valgt 
 

9. Fastlæggelse af tid og sted for næste årsmøde.  
Onsdag d. 29. marts 2023 kl. 15.15 på Davidskolen. 
 

10. Eventuelt.  
Intet. 
 

Ref: Lene Hjorth Nielsen 


